

Questions & Answers

RFP 5Z011-23-0141

Question #1

Can you please confirm if this is General Stream or PSIB? The English form has been checked off for General Stream but PSIB is highlighted.

Answer #1

This is General Stream; all vendors under category 2 are invited to submit a proposal.

Question #2

Do the units need to be assembled at site or just delivered knocked-down in boxes?

Answer #2

The units just need to be delivered knocked-down in boxes.

Question #3

I noticed there is only a table for Delivery. Is Installation required? If not, could you please confirm if we are able to leave product on skids as they ship or if you would like the skids unpacked and with the skids/packaging disposed of leaving you with just the product in boxes?

Answer #3

We would like the pallets to be unpacked and disposed of, leaving the product in boxes. Delivery personnel will need to store the boxes on a floor (TBD) and may need to use an elevator. The vendor will need to schedule delivery personnel and equipment accordingly.

END OF QUESTIONS AND ANSWERS

Questions & Réponses

DDP 5Z011-23-0141

Question n° 1

Pouvez-vous confirmer s'il s'agit d'un marché général ou de la SAEA? Le formulaire anglais a été coché pour un marché générale mais la SAEA est en surbrillance.

Réponse n° 1

Il s'agit d'un marché général; tous les fournisseurs de la catégorie 2 sont invités à soumettre une proposition.

Question n°2

Les unités doivent-elles être assemblées sur place ou simplement livrées démontées dans des boîtes ?

Réponse n° 2

Les unités doivent simplement être livrées démontées dans des boîtes

Question n° 3

J'ai remarqué qu'il n'y a qu'un tableau pour la livraison. L'installation est-elle requise ? Si non, pourriez-vous nous confirmer si nous pouvons laisser les produits sur les palettes telles qu'elles sont expédiées ou si vous souhaitez que les palettes soient déballées et que les palettes/emballages soient disposées, ce qui vous laisse uniquement le produit dans des boîtes ?

Réponse n° 3

Nous aimerions que les palettes soient déballées et disposées, laissant le produit dans des boîtes. Le personnel de livraison devra stocker les boîtes à un étage (à déterminer) et devra peut-être utiliser un ascenseur. Le fournisseur devra planifier le personnel et l'équipement de livraison en conséquence.

FIN DES QUESTIONS ET RÉPONSES